
Erhvervsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. august 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AN
Med henvisning til, at der i Danske Bank gældsinddrivelsessagen er potentielt 16.000
yderligere retssager, der skal gå om, i et retssystem der i forvejen er presset, bedes
ministeren redegøre for:
– Hvor lang tid de i forvejen forurettede kunder skal forvente fortsat at være fanget i

disse juridiske processer?
– Vil kvaliteten af den fremadrettede håndtering af sagerne blive påvirkede af, at dom-

stolene er pressede?
– Er det overhovedet muligt at lade så mange sager gå om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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